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Zápis č.  1/2013 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 

v pondělí dne 18.2.2013 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí. 
 
 
Přítomni: 20 – Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
(Furdová se dostavila 18:20 hodin) 
Omluveni: 1 – Svátek  
Neomluven: 0 
(prezenční listina je součástí zápisu) 

 
JEDNÁNÍ 

 
zastupitelstva města zahájil starosta města Ing. Jiří Bartoš v 18:02 hodin, pozdravil všechny přítomné a 
konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelů města a zasedání je tedy 
usnášeníschopné. Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem 
zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi:  
Ing. Jiří Bartoš   - starosta 
Ing. Luboš Lerch  - místostarosta 
Mgr. Jaroslav Brandejs  - tajemník 
 
Připomínky či návrhy: žádné 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Pracovní předsednictvo bylo schváleno. 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Iveta Kurimská. 
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: 
Bc. Jan Šlaj 
Pavel Hubálek 
 
Připomínky či návrhy: žádné 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Ověřovatelé zápisu schváleni.  
 
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
Ing. Luboš Mottl            předseda 
Ing. Josef Barvínek 
Ing. Vlastimil Šeda 
 
Připomínky či návrhy: žádné 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová,  Langr,  
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Návrhová komise byla schválena. 
 
 
Předsedající upozornil přítomné, že dle jednacího řádu je z jednání pořizován zvukový záznam, který slouží 
pro potřeby zápisu. 
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Návrh programu je následující: 
 

1.   Majetkové 
a)  Prodej pozemku parc.č. 3980/8 kat.ú. Kostelec nad Orlicí 
b)  Prodej pozemku parc.č. 2345/88 a části pozemku parc.č. 2345/83 kat.ú. Kostelec nadOrlicí 
c)  Prodej pozemků parc.č. 2020/22 a 2022/7 kat.ú. Kostelec nad Orlicí 
d)  Prodej pozemku parc.č. 3960/14 kat.ú. Kostelec nad Orlicí 
e)  Prodej částí pozemků města kat.ú. Kostelecká Lhota  
f)   Prodej části pozemku parc.č. 70/1 kat.ú. Kostelec nad Orlicí 
g)  Žádost o prominutí smluvní pokuty  
h)  Zpráva o investičních akcích za rok 2012 

     

2.   Ostatní odbory MÚ 
a) Statut pro udělení Ocenění občan města Kostelec nad Orlicí 
b) Zpráva za oblast školství, kultury a sportu 
c) Plán prevence kriminality Města Kostelec nad Orlicí na období 2013 – 2016 
d) Statut sociálního fondu MÚ   
e) Využití investičního příspěvku ZŠ Gutha-Jarkovského Kostelec nad Orlicí 
f) Rozpočtové změny č. 9 a 10 na rok 2012 
g) Pověření k provádění oprav rozpisu rozpočtu 
h) Smlouva o poskytnutí revolvingového úvěru  
i) Závěrečné úpravy rozpočtu města Kostelec nad Orlicí za rok 2012 
j) Dodatek ke smlouvě – Program podpory technického vybavení pro obce s JPO 
k) Smlouva o účelovém finančním příspěvku MAS  
l) Schválení rozpočtu města na rok 2013 

 

3.   Různé 
a) Zpráva o činnosti SDH – město za rok 2012 
b) Zpráva o činnosti Městské policie Kostelec nad Orlicí za rok 2012 
c) Stanovy společnosti Městské lesy Kostelec nad Orlicí, spol. s r.o. 
d) Odměna členu kontrolního výboru za rok 2012 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Program jednání byl schválen. 

 

 

1. Majetkové záležitosti 

 

a) Prodej pozemku parc.č. 3980/8 kat.ú. Kostelec nad Orlicí (předloha Bc. Zdeněk Holý, 
komentář JUDr. Jana Blezzardová) 

Dne 1. 11. 2012 požádal pan ………………………………… z důvodu přístupu k zahradní chatě č.e. 63 o 
prodej parc.č. 3980/8 o celkové výměře 163 m

2
 v kat.ú. Kostelec nad Orlicí. Rada města (dále jen „RM“) 

doporučuje prodej pozemku za kupní cenu 10 tis. Kč. 
 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
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ZM souhlasí   s prodejem   pozemku  parc.č.   3980/8   -   zahrada   o   výměře   163  m2   v   kat.ú. 
Kostelec  nad  Orlicí  panu  ……………………., bytem …………………….. za kupní cenu 10 tis. Kč. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

ZM schvaluje kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 3980/8 - zahrada o výměře 163 m2 
v kat.ú. Kostelec nad Orlicí panu  ………………., bytem  ………………….  za kupní cenu 10 tis.Kč. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

 
b)  Prodej pozemku parc.č. 2345/88 a části pozemku parc.č. 2345/83 kat.ú. Kostelec nad 

Orlicí (předloha pan Tomáš Dolek, komentář JUDr. Jana Blezzardová) 

Pan ………………………………….. žádá o odprodej pozemku parc.č. 2345/88 (ostatní plocha) o výměře 22 
m

2
 a části pozemku parc.č. 2345/38  vymezující plochu bývalé požární nádrže. Důvodem je scelení pozemků 

v jeho areálu. Došlo k vytvoření GP č. 2129-163/2011, kterým vznikla nová parcela parc.č. 2345/83 – ostatní 
plocha o výměře 278 m

2
. Záměr na prodej pozemku byl vyvěšen, nikdo jiný se nepřihlásil. RM doporučuje 

prodej pozemku za kupní cenu 30 tis. Kč. 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM souhlasí s prodejem  pozemku  parc.č.  2345/88 -  ostatní  plocha  o  výměře 22 m2 a 
pozemku parc.č. 2345/83 - ostatní  plocha  o  výměře  278  m2  dle  GP  č.  2129-163/2011  vše  v 
kat.ú. Kostelec nad Orlicí panu ………………,, bytem ……………………… za kupní cenu 30 tis. Kč. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 

ZM schvaluje kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 2345/88 - ostatní plocha o výměře 22 m2 
a pozemku parc.č. 2345/83 - ostatní plocha o výměře 278 m2 dle GP č. 2129-163/2011 vše v kat.ú. 
Kostelec nad Orlicí panu ………………..,  bytem …………………………… za kupní cenu 30 tis. Kč. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr,  
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 
 

 
c)   Prodej pozemků parc.č. 2020/22 a 2022/7 kat.ú. Kostelec nad Orlicí (předloha pan Tomáš 

Dolek, komentář JUDr. Jana Blezzardová) 

Paní ………………………………… žádá o odkoupení pozemků parc.č. 2020/22 (zahrada) o výměře 124 m
2
 a 

parc.č. 2022/7 (travní p.) o výměře 22 m
2
 dle GP č. 1552-263/2004 vyhotovený pro účel odkoupení 

předešlým majitelem. Pozemky jsou ohraničeny zděným plotem, který je na několika místech v havarijním 
stavu. Plot vymezuje zahradu okolo domu č.p. 1278. Paní ……… hodlá po odkoupení pozemků plot opravit. 
Záměr na prodej pozemku byl vyvěšen, nikdo jiný se nepřihlásil. RM doporučuje prodej pozemku za kupní 
cenu 29.200 Kč. 
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Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM souhlasí s prodejem pozemku parc.č. 2020/22 - zahrada o výměře 124 m2 a pozemku parc.č. 
2022/7 - travní porost o výměře 22 m2 dle GP č. 1552-263/2004  v kat.ú. Kostelec nad Orlicí paní 
…………….., bytem ……………………………… za kupní cenu 29.200 Kč. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

ZM schvaluje kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 2020/22 - zahrada o výměře 124 m2 a 
pozemku parc.č. 2022/7 - travní porost o výměře 22 m2 dle GP č. 1552-263/2004 v kat.ú. Kostelec 
nad Orlicí paní ………………., bytem ………………………… za kupní cenu 29.200 Kč. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se:  0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

 
d)  Prodej pozemku parc.č. 3960/14 kat.ú. Kostelec nad Orlicí (předloha pan Tomáš Dolek, 

komentář JUDr. Jana Blezzardová) 

Paní ………………………………….. žádá o odkoupení pozemku parc.č. 3960/14 (zahrada) o výměře 513 m
2
. 

Záměr na prodej pozemku byl vyvěšen, nikdo jiný se nepřihlásil. RM doporučuje prodej pozemku za kupní 
cenu 25.650 Kč. 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM souhlasí s prodejem pozemku parc.č. 3960/14 - zahrada o výměře 513 m2 v kat.ú. Kostelec 
nad Orlicí paní ………………..,, bytem ……………………………………. za kupní cenu 25.650 Kč. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

ZM schvaluje kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 3960/14 - zahrada o výměře 513 m2 

v kat.ú. Kostelec nad Orlicí paní …………………., bytem …………………………………. za kupní 
cenu 25.650 Kč. 

 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

Usnesení bylo schváleno. 
---------------------------------------- 
18:20 hodin přišla pí Furdová  
---------------------------------------- 
 

e) Prodej částí pozemků města kat.ú. Kostelecká Lhota (předloha pan Tomáš Dolek, 

komentář JUDr. Jana Blezzardová) 

Manželé ................................... žádají o odkoupení částí pozemků města v Kostelecké Lhotě u nemovitosti 
„HOSTINCE“ z důvodu zřízení parkovacích míst. Byl vyhotoven GP č. 344-9/2013  kterým  došlo  k vytvoření  
pozemku  parc.č.  184/12  –  ostatní  plocha, jiná  plocha o výměře 169 m

2
, dále GP č. 340-9/2013 kterým 

došlo k vytvoření nových pozemků parc.č. 184/10 o výměře 22 m
2
, parc.č. 184/11 o výměře 3 m

2
,
 
parc.č. 

1253/2 o výměře 34 m
2
, parc.č. 184/9 o výměře 16 m

2
, parc.č. 1136/2 o výměře 23 m

2
 a žádají dále o 
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pozemek parc.č. 184/6 o výměře 55 m
2
 vše v obci Kostelec nad Orlicí, katastrálním území Kostelecká Lhota. 

Záměr na prodej pozemku byl vyvěšen, nikdo jiný se nepřihlásil. RM doporučuje prodej pozemku za kupní 
cenu 32.200 Kč. 
 
Návrhy:  
p. Hubálek: Žádám o vyloučení z hlasování, věc se týká mé osoby. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval: 1 -  Hubálek 
 

ZM souhlasí  s  prodejem  pozemku  parc.č.  184/12  –  ostatní  plocha  o  výměře  169 m2  dle GP    
č. 344-9/2013, dále s prodejem pozemků parc.č. 184/10 – ostatní plocha, ostatní komunikace o 
výměře 22 m2, parc.č. 184/11 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 3 m2, parc.č. 1253/2 – 
ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 34 m2, parc.č. 184/9 – ostatní plocha, ostatní 
komunikace o výměře 16 m2, parc.č. 1136/2 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 23 m2 
dle GP č. 340-9/2013 a dále pozemek parc.č. 184/6 – ostatní plocha, ostatní komunikace  o 
výměře 55 m2 vše v kat.ú. Kostelecká Lhota do SJM manželům ……………………., oba bytem 
………………………………… za celkovou kupní cenu 32.200 Kč. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval: 1 - Hubálek 

Usnesení bylo schváleno. 
 

ZM schvaluje kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 184/12 – ostatní plocha o výměře 169 m2 
dle GP č. 344-9/2013, dále s prodejem pozemků parc.č. 184/10 – ostatní plocha, ostatní 
komunikace o výměře 22 m2, parc.č. 184/11 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 3 m2, 

parc.č. 1253/2 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 34 m2, parc.č. 184/9 – ostatní 
plocha, ostatní komunikace o výměře 16 m2, parc.č. 1136/2 – ostatní plocha, ostatní komunikace o 
výměře 23 m2 dle GP č. 340-9/2013 a dále pozemek parc.č. 184/6 – ostatní plocha, ostatní 
komunikace  o výměře 55 m2 vše v kat.ú. Kostelecká Lhota do SJM manželům …………………., 
oba bytem ………………………………. za celkovou kupní cenu 32.200 Kč. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 1 - Hubálek 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

f)   Prodej části pozemku parc.č. 70/1 kat.ú. Kostelec nad Orlicí (předloha pan Tomáš Dolek, 

komentář JUDr. Jana Blezzardová) 

Pan …………………………………. žádá o odkoupení části pozemku parc.č. 70/1 v kat.ú. Kostelec nad 
Orlicí. Důvodem žádosti je scelení pozemků. Odbor správy majetku města (dále jen „SMM“) požádal 
Stavební úřad o předběžný souhlas s navrženým dělením. Stavební úřad vyslovil svůj nesouhlas a to 
z důvodu existence inženýrských sítí a zajištění bezpečného přístupu složek integrovaného záchranného 
systému v této lokalitě. Z uvedených důvodů odbor SMM a RM nedoporučuje souhlasit s prodejem. 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM nesouhlasí s prodejem části pozemku parc.č. 70/1 v kat.ú. Kostelec nad Orlicí. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Jelínková, Kinský, Kschwendová, Langr, Mottl, 
Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková, Hubálek 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 - Karlíček 

Usnesení bylo schváleno. 
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g)  Žádost o prominutí smluvní pokuty (předloha, komentář JUDr. Jana Blezzardová) 

JUDr. Pichertová měla pronajatý nebytový prostor v čp. 530. Smlouva o nájmu nebytových prostor byla 
ukončena ke dni 30.4.2012, předmět nájmu byl předán městu až 30.5.2012. JUDr. Pichertové byla 
předepsána smluvní pokuta ve výši 30 tis. Kč. 
JUDr. Pichertová uhradila dluh na nájemném a byl jí vyčíslen poplatek z prodlení za pozdní úhradu 
nájemného ve výši 11.544 Kč. Město Kostelec nad Orlicí obdrželo od paní JUDr. Pichertové úhradu ve výši 
11.544 Kč. Paní JUDr. Pichertová žádá o prominutí smluvní pokuty a RM doporučila zastupitelstvu města 
(dále jen „ ZM“) nesouhlasit s prominutím smluvní pokuty. Dne 12.11.2012 ZM svým usnesením č. 9/2012 
nesouhlasí s prominutím smluvní pokuty. JUDr. Pichertové byl zaslán výtah z usnesení ZM. Poté nám byla 
doručena nová žádost o odpuštění této smluvní pokuty a v zápětí po vyvěšení programu ZM přišla další 
žádost, v které paní JUDr. Pichertová oznamuje, že bere na vědomí neodpuštění smluvní pokuty a žádá o 
sjednání splátkového kalendáře. RM doporučuje nesouhlasit s prominutí smluvní pokuty.  

 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM nesouhlasí s prominutím smluvní pokuty JUDr. Evženii Pichertové, se sídlem 517 21 Týniště 
nad Orlicí, Lipská795.  
 
Pro: 18 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Jelínková, Karlíček, Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, 
Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková, Hubálek 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 - Blažková, Kinský 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

h)  Zpráva o investičních akcích za rok 2012 (předloha, komentář JUDr. Jana Blezzardová) 

V roce 2012 se uskutečnily tyto akce:  
Oprava opěrné zdi a souvisejících ploch Kostelec nad Orlicí. 
Stadion mládeže – rekonstrukce sociálního zařízení. 
Stadion mládeže – výměna oken posilovna.  
Výměna topného média MŠ Mánesova č.p. 987 v Kostelci nad Orlicí. 
Demolice čp. 381 v Kostelci nad Orlicí. 
Cyklostezka Kostelec nad Orlicí – Lípa. 
Zateplení a výměna topného média MŠ Krupkova. 
Zřízení nové třídy MŠ Krupkova.  
Rekonstrukce kanalizačního řadu v ulici Jelínkova – Kostelec nad Orlicí.  
Komunikace Jelínkova. 
Rekonstrukce betonového kanalizačního řadu DN 400, DN 300 a DN 200 a části litinového vodovodu Js 60 
v ulici Nerudova – Kostelec nad Orlicí. 
Víceúčelová herna Kostelec nad Orlicí. 
Stavební úpravy Sportovního klubu.  
Novostavba šaten a průchodu ZŠ Gutha-Jarkovského. 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Zaslechla jsem, že s cyklostezkou není něco v pořádku? Musí se ještě něco řešit? 
Ing. Bartoš: Cyklostezka není ještě zkolaudována. Je dána do předběžného užívání, protože podmínkou 
kolaudace je vyřešení vlastnických vztahů. Cyklostezka patří DSO, ale pozemky pod ní jsou jednotlivých 
vlastníků. DSO musí s vlastníky jednat o odprodeji nebo o zřízení věcného břemene. Jedná se asi o 5 
subjektů. Každá obec si s vlastníky jedná sama. Do konce roku 2013 musí být vše napraveno a cyklostezka 
zkolaudována. 
Ing. Blažková: Jak k tomu došlo? 
Ing. Bartoš: Bylo vše dojednáno, ale dohody se týkají především vstupu na pozemek. Konkrétní zřízení 
vlastnického vztahu bude ještě dořešeno. Vznikne smlouva, která bude projednávána v jednotlivých 
zastupitelstvech.  
Ing. Blažková: K opravě opěrné zdi pod kostelem došlo ke zdržení? 
Ing. Bartoš: Ano, vlivem archeologických nálezů jsme posunuli dodatkem termín dokončení  do 30.4.2013. 
Jsou to objektivní důvody. 
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ZM bere na vědomí zprávu o investičních akcích města v roce 2012. 
  
Pro: 20 - Bartoš, Lerch,  Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

2. Ostatní 
 
a) Statut pro udělení Ocenění občan města Kostelec nad Orlicí (předloha paní Šárka 

Slezáková, komentář starosta Ing. Jiří Bartoš) 

Ocenění občan města Kostelce nad Orlicí se uděluje jako ocenění fyzických či právnických osob za 
mimořádný přínos životu města, za dlouhodobou aktivitu, přinášející prospěch městu Kostelec nad Orlicí v 
různých oblastech, zvláště společenské, kulturní, sportovní, rozvoje města, autorské, ekologické, výchovně 
vzdělávací aj. nebo za vnější prezentaci města. Přemýšleli jsme s Organizačně správním odborem (dále jen 
„OSO“), jak udělat nějaký stupeň ocenění za něco občanům města, když nedostanou čestné občanství. 
Čestné občanství je nejvyšší ocenění, které město může udělit. Ve spolupráci s OSO předkládáme ZM statut 
Ocenění občan města Kostelec nad Orlicí. Komu bude Ocenění občan města Kostelec nad Orlicí uděleno, 
bude rozhodovat ZM. 
 
Dotazy:  
Bc. Šlaj: Nemám nic proti udělení ocenění, ale tento název Ocenění občan města Kostelec nad Orlicí se mi 
lingvisticky nelíbí, volil bych něco jiného. 
Ing. Bartoš: Jednali jsme o tom na RM. Očekával bych, když se to někomu nelíbí, že přijde s nějakým jiným 
návrhem, ale bohužel žádný návrh mi nebyl sdělen. 
Ing. Blažková: Omlouvám se, že jsem s návrhem nepřišla, ale také se mi toto znění nelíbí.  

 
ZM souhlasí se statutem pro udělení Ocenění občan města Kostelce nad Orlicí. 
 
Pro:  9 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Černohorský, Furdová, Karlíček, Mottl, Šeda, Sejkora, 
Proti: 7 - Hubálek, Blažková, Kschwendová, Šlaj, Fiala, Forchová, Jelínková, 
Zdržel se: 4 - Kinský, Pavlíček, Žižková, Langr 

Usnesení nebylo schváleno. 
 

 
b)  Zpráva za oblast školství, kultury a sportu (komentář Ing. Veronika Stavrinou) 
Viz příloha 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 
---------------------------------------- 
18:39 hodin odešel Ing. Šeda 
---------------------------------------- 
 

ZM bere na vědomí Zprávu za oblast školství, kultury a sportu za rok 2012. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský,  
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šlaj, Pavlíček, Žižková, 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 1 - Šeda 

Usnesení bylo schváleno.  
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c)  Plán prevence kriminality Města Kostelec nad Orlicí na období 2013 – 2016 (předloha, 

komentář paní Běla Kovaříčková) 

Na základě Metodiky přípravy plánu prevence kriminality obce na léta 2012 - 2013, kterou vydalo 
Ministerstvo vnitra, musí obec, která chce žádat o státní účelovou dotaci z Programu prevence kriminality na 
akce investiční i neinvestiční, vypracovat Plán prevence kriminality obce.  
Na základě vypracovaného plánu lze žádat o poskytnutí dotace ze státního rozpočtu na výdaje realizované 
v rámci Programu prevence kriminality. 
Viz příloha 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Chtěla bych poděkovat za vypracování plánu prevence kriminality Města Kostelec nad Orlicí. 
pí Kovaříčková: Jenom doplňuji, že žádat mohou i neziskové organizace a sportovní kluby. 
 
------------------------------------------ 

18:41 hodin přišel Ing. Šeda  
--------------------------------------- 
 

ZM schvaluje Plán prevence kriminality Města Kostelec nad Orlicí na období 2013 – 2016. 
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

d)  Statut sociálního fondu MÚ (předloha, komentář Ing. Miroslava Fiedlerová) 

Dne 10.11.2008 byl na ZM schválen vnitřní předpis – Sociální fond. 
Vzhledem k tomu, že se od té doby některé skutečnosti v něm upravené změnily, byly RM předloženy návrhy 
na úpravu tohoto vnitřního předpisu. 
Změny se týkají těchto oblastí: 
1. výše příspěvku na úhradu stravenek pro zaměstnance, 
2. zrušení položky výdajů fondu na provoz a údržbu rekreačního zařízení, 
3. příspěvek na obědy pro důchodce a ženy na mateřské dovolené. 
Návrh na změnu týkající se příspěvku na obědy pro důchodce a ženy na mateřské dovolené předložil 
tajemník odborové organizaci a účetní EO, která je jedním ze členů správní rady fondu. Pan tajemník se již 
v návrhu vyjádřil, aby se příspěvek na obědy pro důchodce a ženy na mateřské dovolené zrušil. Město každý 
rok dotuje důchodcům obědy ve výši zhruba 70 tis. Kč. 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Příspěvky na obědy pro důchodce a ženy na mateřské dovolené se navrhují zrušit?  
Ing: Bartoš: Ano. Na pracovní schůzce byl dotaz, jestli uvolnění členové ZM mohou čerpat tyto stravenky. 
Mohou, protože i nám uvolněným voleným orgánům se z platů do sociálního fondu odvádí určité procento.  
 

ZM ruší původní vnitřní směrnici Město Kostelec nad Orlicí - Statut sociálního fondu ke dni 
28.2.2013. 
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
ZM schvaluje novou vnitřní směrnici Město Kostelec nad Orlicí - Statut sociálního fondu 
s účinností od 1.3.2013.     
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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e) Využití investičního příspěvku ZŠ Gutha-Jarkovského Kostelec nad Orlicí (předloha,   

komentář Ing. Miroslava Fiedlerová) 

Zastupitelstvo se dne 12.11.2012 zabývalo rozdělením vráceného příspěvku od ZŠ Gutha-Jarkovského. 
K tomuto bodu bylo přijato toto usnesení: 
ZM souhlasí se změnou způsobu využití nespotřebované části provozního příspěvku ZŠ Gutha-Jarkovského 

z roku 2011 ve výši 135 141,17 Kč následovně: 

1) částka 46 166,64 Kč bude použita na dofinancování nákladů na vybudování hygienické kabiny v ZŠ 
2) částka 88 974,53 Kč bude vrácena škole jako investiční příspěvek pro rok 2012 s tím, že ZŠ prostředky 
využije na nákup specifického nábytku do stávající jazykové učebny. 
Mgr. Němec předložil 12.12.2012 ekonomickému odboru (dále jen „EO“) žádost, aby tento investiční 
příspěvek nebyl účelově vázán na nákup nábytku, a zároveň žádá o schválení využití investičních prostředků 
v roce 2012 za účelem výměny vnitřních vstupních dveří do budovy Na Lávkách.  
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 
------------------------------------------------- 
18:51 hodin odešla pí Kschwendová  
------------------------------------------------- 
 

ZM revokuje usnesení z jednání ZM č. 9/2012 ze dne 12.11.2012, bod 2i), kdy souhlasilo se 
změnou způsobu využití nespotřebované části provozního příspěvku ZŠ Gutha-Jarkovského z roku 
2011 ve výši 135 141,17 Kč následovně: 1) částka 46 166,64 Kč bude použita na dofinancování 
nákladů na vybudování hygienické kabiny v ZŠ 2) částka 88 974,53 Kč bude vrácena škole jako 
investiční příspěvek pro rok 2012 s tím, že ZŠ prostředky využije na nákup specifického nábytku do 
stávající jazykové učebny. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Langr, Mottl, 
Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 1 - Kschwendová 

Usnesení bylo schváleno. 
 
------------------------------------------------ 
18:52 hodin přišla pí Kschwendová 
------------------------------------------------  
 

ZM souhlasí se změnou způsobu využití vráceného investičního příspěvku ZŠ Gutha-Jarkovského 
z roku 2011 ve výši 135 141,17 Kč následovně: 1) částka 46 166,64 Kč bude použita na 
dofinancování nákladů na vybudování hygienické kabiny v ZŠ 2) částka 88 974,53 Kč bude využita 
v  částce  66  tis. Kč  na  výměnu  vnitřních  vstupních  dveří  do   budovy   Na  Lávkách  a   částka 
22.974,53 Kč bude jako nevyčerpaná část investičního příspěvku vrácena v roce 2013 na účet 
poskytovatele. 
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

f)  Rozpočtové změny č. 9 a 10 na rok 2012 (předloha, komentář Ing. Miroslava Fiedlerová) 

EO předkládá ZM ke schválení rozpočtové změny č. 9 a 10, které v příjmové části obsahují dotace ze 
státního rozpočtu a dotace ministerstev. Ve výdajové části zobrazuje využití dotací k předepsanému účelu. 
Viz příloha 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Chtěla jsem se zeptat na dotaci centrální registr vozidel? To je záplata na špatně fungující 
systém? 
Ing. Fiedlerová: Ne. Tato dotace je v souvislosti se zvýšenými nároky na obsluhu centrálního registru. Byla 
využita v podstatě na mzdové prostředky. 
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ZM schvaluje úpravu rozpočtu na rok 2012 č. 9 – listopad následovně:  
- příjmy rozpočtu se zvyšují 1.207 tis. Kč  
- výdaje rozpočtu se zvyšují 1.207 tis. Kč 
Rozpočtová změna nemá vliv na saldo rozpočtu. 
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora,  Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

ZM schvaluje úpravu rozpočtu na rok 2012 č. 10 – prosinec následovně:  
- příjmy rozpočtu se zvyšují 1.929,94 tis. Kč  
- výdaje rozpočtu se zvyšují 1.929,94 tis. Kč 
Rozpočtová změna nemá vliv na saldo rozpočtu. 
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

g) Pověření k provádění oprav rozpisu rozpočtu (předloha, komentář Ing. Miroslava 

Fiedlerová)  

EO předložil RM návrh, aby mohl EO provádět opravy rozpisu rozpočtu. Jedná se opravy, které nemají vliv 
na saldo rozpočtu. Město Kostelec nad Orlicí schvaluje rozpočet na položky. Znamená to, že náš rozpočet je 
do účetnictví zadáván velice podrobně. Přesto se stává, že v rámci určité kapitoly (např. SMM – kap. 15 či 
40) a určitého paragrafu jsou provedeny výdaje, které nejsou v rámci položky narozpočtovány (stává se to 
hlavně v případech, kdy máme narozpočtované např. opravy, ale účetní musí daný výdaj zaúčtovat jako 
službu). V rámci zlepšení práce EO a přehlednosti čerpání rozpočtu pro jednotlivé odbory žádáme ZM, aby 
na základě doporučení RM pověřilo EO k provádění těchto oprav. EO poté bude RM, potažmo ZM 
předkládat tyto opravy na vědomí. Jedná se opravy rozpisu. Celková částka se nikdy nepřekročí. 

 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM pověřuje EO k provádění oprav rozpisu rozpočtu. Tyto opravy zahrnují opravy položek v rámci 
narozpočtovaných paragrafů po schválení rozpočtu 2013. 
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

 

h) Smlouva o poskytnutí revolvingového úvěru (předloha, komentář Ing. Miroslava 

Fiedlerová) 

RM byly předloženy nabídky 4 peněžních ústavů na poskytnutí revolvingového úvěru ke krytí schodkového 
rozpočtu 2013. Jako nejvýhodnější nabídka byla vyhodnocena nabídka Komerční banky a.s.. RM tuto 
smlouvu doporučuje ZM ke schválení. 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM schvaluje smlouvu o revolvingovém úvěru s Komerční bankou a.s., se sídlem 114 07 Praha 1, 
Na Příkopě 33 č.p. 969 jako krytí schodkového rozpočtu města na rok 2013. 
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Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček  
Proti: 0 
Zdržel se: 1 – Žižková 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

i)   Závěrečné úpravy rozpočtu města Kostelec nad Orlicí za rok 2012 (předloha, komentář      

Ing. Miroslava Fiedlerová) 

V souvislosti s koncem roku 2012 předkládáme ke schválení závěrečné úpravy rozpočtu města Kostelec nad 
Orlicí, které byly provedeny do 31.12.2012 včetně. Rozpočtové úpravy představují zejména přesuny mezi 
jednotlivými organizacemi, kapitolami, oddíly, paragrafy a položkami rozpočtové skladby. 
Viz příloha 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM schvaluje závěrečné úpravy rozpočtu města na rok 2012 provedené do 31.12.2012 včetně dle 
přílohy. 
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

j)  Dodatek ke smlouvě – Program podpory technického vybavení pro obce s JPO (předloha, 

komentář starosta Ing. Jiří Bartoš) 

ZM na svém zasedání dne 12.11.2012 souhlasilo s přijetím účelové investiční dotace z Programu podpory 
vybavení pro obce s JPO na hydraulické vyprošťovací zařízení v celkové výši 685 tis. Kč od 
Královéhradeckého kraje a dále schválilo smlouvu o poskytnutí této investiční dotace z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje.  
Vzhledem k tomu že částka ve výši 685 tis. Kč nebyla dostačující, zažádalo Město ještě jednou 
Královéhradecký kraj o navýšení 100 tis. Kč již poskytnuté dotace. Zastupitelstvo Královéhradeckého kraje 
odsouhlasilo navýšení o 80 tis. Kč. RM na svém zasedání odsouhlasila tento dodatek smlouvy s tím, že 
následně bude projednán v ZM. 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM souhlasí s přijetím navýšení účelové investiční dotace z Programu podpory vybavení pro obce 
s JPO na hydraulické vyprošťovací zařízení ve výši 80 tis. Kč od Královéhradeckého kraje, se 
sídlem Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové. 
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

ZM schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí investiční dotace z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje č. RR/2012/043-JPO na hydraulické vyprošťovací zařízení ve výši 80 tis. 
Kč s Královéhradeckým krajem, se sídlem Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové. 
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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k)  Smlouva o účelovém finančním příspěvku MAS (předloha, komentář starosta Ing. Jiří 

Bartoš) 

RM na svém zasedání hodnotila smlouvu o účelovém finančním příspěvku s NAD ORLICÍ, o.p.s. týkající se 
žádosti o finanční příspěvek z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí ve výši 20 Kč na obyvatele a rok. 
Vzhledem k tomu, že Město Kostelec nad Orlicí není členem NAD ORLICÍ, o.p.s. nedoporučuje ZM vyhovět 
této žádosti. O této skutečnosti byl vyrozuměn ředitel společnosti Mgr. Kulíšek. 
 
Návrhy: 
Mgr. Kulíšek: Na počátku prosince jsme po dlouhých debatách valné hromady, která je složena z členů 
MAS, poslali dopis, kde jsme podrobně vysvětlili důvody, proč žádáme obce a města o takový příspěvek. 
Dnešní situace je taková, že z 58 samospráv města a obcí na území působnosti této organizace, příspěvek 
schválilo 23 zastupitelstev. Příspěvek jsme objasňovali na setkání, na které jsme pozvali starosty a 
zastupitelé na počátku ledna 2013. Jsme organizace (podobně jako svazky obcí) postavena na širší bázi a 
má na starosti segment regionálního rozvoj daného území. Rozvoj můžeme podporovat na tom daném 
území dvojí formou. Jednak, že administrujeme program Leader, který skládá evropské a české národní 
prostředky  na jednotlivé investiční  a neinvestiční dotace a podporuje různé typy žadatelů v daném území, 
které se snaží naplnit nějakou strategii. Druhou formou jsou vlastní projekty, kterými jsme nositelem my.  
Tyto peníze chceme hlavně využít na vytvoření nové strategie pro další plánovací období EU, které začne 
příštím rokem. My jako organizace, abychom se mohli o tyto peníze ucházet, musíme vytvořit 1 velký 
strategický dokument. Další část prostředků budeme muset využít na udržitelnost, na hlídání těch 
současných žadatelů z tohoto období, na udržení naší administrativy. Bohužel pro všechny takové 
organizace vyplynulo, že nemůžeme počítat se žádnou státní podporou z MZ, kapitoly jsou prázdné. Dále 
bychom chtěli tyto finanční prostředky využít asi 15% úroky z úvěrů na projekty a činnosti, které jsou 
financovány ex post. Veškeré naše finanční příjmy z těch programů, jsou vypláceny jako dotace po 
vyúčtování a předložení závěrečných zpráv. Po dobu realizace si musíme půjčovat finanční prostředky a 
máme samozřejmě bankovní úvěry a podobné věci. Je to náš návrh, není to nic povinného.  
Ing. Bartoš: Mgr. Kulíšek prezentuje, že je to na podobné bázi jako Dobrovolný svazek obcí. Máte 
částečnou pravdu, Město Kostelec nad Orlicí je členem DSO Orlice, ne však MAS Nad Orlicí. Jestli 
příspěvek schválili ve 23 zastupitelstvech, nevím, zda jsou tyto obce členy. Jakou podporu má ve finanční 
oblasti MAS od státu ročně? 
Mgr. Kulíšek: Finanční podporu MAS ročně dostává na administrativu v průměru 1 mil. Kč, ale my žádáme o 
příspěvek na věci budoucí, nikoliv současné. Administrativní podpora končí tento rok. Z 58 obcí, které jsou  
územně začleněny je 22 obcí. Členství je dobrovolné. 
Ing. Bartoš: Na DSO přispíváme také nějakou částkou na občana, ale 20 Kč je dost vysoká částka, protože 
my máme podle poslední statistiky asi 6.100 obyvatel. Částka by byla asi přes 100 tis. Kč, což si myslím, že 
by to byl velký zásah do rozpočtu. Výše příspěvku je dost vysoká. 
Mgr. Kulíšek: Navrhli jsme všem obcím stejný příspěvek, je to pouze návrh, můžete navrhnout jinou částku 
příspěvku. 
Ing. Lerch: Na RM jsme měli informace k této záležitosti, které jsem vyslechl v Kostelecké Lhotě, proto jsem 
požádal Mgr. Kulíška, aby dnes na ZM přišel. Potřebujete přežít období roku a půl, zda jsem to správně 
pochopil, než se schválí další toky financí. Je to tak? 
Mgr. Kulíšek: Potřebujeme vytvořit strategický dokument, který nám žádné jiné peníze nemohou zabezpečit, 
protože na to nesmí být použity a pokud peníze neseženeme na strategický dokument, tak sem peníze 
nepůjdou. 
p. Karlíček: Kolik máte zaměstnanců? 
Mgr. Kulíšek: Momentálně máme 2,5 zaměstnance. Před rokem jsme měli 5 zaměstnanců. 
p. Karlíček: 1 mil. Kč Vám nestačí na platy 2,5 zaměstnance? 
Mgr. Kulíšek: Znova opakuji, že jde o tvorbu strategie a nejedná se o současné platy zaměstnancům. Na 
platy máme režijní výdaje. 
Ing. Bartoš: V Dobrušce tento finanční příspěvek nepodpořili. 
p. Hubálek:  Určitě víte, že MAS je s mojí osobou také spojena. První 3 roky jsem MAS vedl. Pomohl bych 
vysvětlit některé věci, tak abychom je správně chápali. Mgr. Kulíšek zmínil, že MAS není organizace, která 
chce jen peníze. MAS je organizace, která je vytvořená, aby do regionů peníze přinášela. Nic z toho, však 
nejde dělat zdarma. První pokus před 7 lety, když MAS vznikla, byl absolutně dobrovolný. Nicméně za ty 
roky se situace změnila. Směr peněz, který k nám přes program Leader může přijít, žádá náklady, které 
nelze hradit z jiných možných zdrojů, které MAS má a přichází velmi těžké období, kdy MAS musí překlenout 
2 roky své existence, aby mohla do toho území přinést další a ještě větší finanční prostředky. Když jsme 
MAS založili, byli jsme se podívat v zahraničí v Rakousku, kde je jejich metoda velmi podobná té naší a náš 
stát čerpal ze zkušeností Rakouska. Chci, aby Vaše rozhodnutí bylo jiné, než tu uvádí RM. Například obce 
Kostelecká Lhota, Koryta, Kozodry, pro ně metoda Leader, nebo způsob čerpání, se stává jednou jedinou 
z možností v této době, kde si vůbec dosáhnou na nějakou dotaci. Tím, že tyto obce patří ke Kostelci nad 
Orlicí absolutně neztrácí šanci ucházet se o prostředky z Programu rozvoje venkova a obnovy venkova atd. 
Je zde limitovaná hranice počtu občanů. V Kostelecké Lhotě, v Kozodrech a v Korytě byly díky MAS 
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realizovány 2 projekty. První je úprava plácku v Korytech před odbočením na fotbalové hřiště a druhý projekt 
je velká rekonstrukce na návsi v Kozodrách. Menší projekty, jak tu vesnici udržet v pořádku, přidat jí něco 
málo navíc a nesahat do rozpočtu města, který je vždy napjatý, bude složité. Myslím si, že 1 mil. Kč do toho 
území, možná není až tak mnoho, vzhledem k tomu, že MAS je v podstatě organizace, která se stará a 
garantuje správnost přerozdělení peněz v tom daném území. To znamená, tak jako Město má část svých 
úvazků, kontroluje kam peníze jdou, jako i DSO má kontrolní mechanismy i MAS je musí nastavit a obhájit.  
Nejde to dělat s dobrovolníky a zadarmo. Prostředky jsou žádány pouze na 2 roky. Jedná se o překlenutí 
tohoto období. Organizace nežádá finanční prostředky, že je chce a nic za to nepřinese. Je to organizace, 
která už městu prostředky přinesla.   
pí Kschwendová: 25 mil. Kč na projekty Leader. Představuji si balík peněz, ke kterému se prostřednictvím 
Vás můžeme dostat. Ale určitě nejste jediná cesta. 
Mgr. Kulíšek: Budeme mluvit o budoucím období, které začne v roce 2014 – 2020. Některé prostředky 9 
programů schválené vládou v listopadu, budou proudit pouze v některých tematických oblastech, na kterých 
nikdo z tak malých žadatelů v regionu nedosáhne. Část této kapitoly bude na úrovni ČR uvolněna, bude 
proudit přes program Leader. Začne se tvořit místní strategie o využití a nasměrování peněz a o tom pak 
rozhoduje valná hromada. ČR má pevný závazek 5% z Programu rozvoje venkova, jako to bylo dosud. Vy 
jako Město, nebo nezisková organizace, podnikatel, veřejný subjekt, na Vašem území, můžete o některé věci 
žádat přímo, ale podle typu projektu se to rozdělí. 
pí Kschwendová: Na našem území jste administrátorem programu Leader pouze Vy?  
Mgr. Kulíšek. Ano. 
Ing. Blažková: Jakým způsobem ve strategickém plánu je zakomponováno město Kostelec nad Orlicí. Nebo 
se strategie týká pouze venkova?  
Mgr. Kulíšek: Z pohledu programu Leader, jsou to všechna sídla s méně jak 25 tis. obyvatel. 
Bc. Šlaj: Bylo někdy v minulosti nabídnuto Městu Kostelec nad Orlicí, aby se stalo členem? 
p. Hubálek:  Nikdy Město, ač to vědělo, nebo bylo oslovováno, nevyužilo stát se členem MAS. Kdyby se 
Město stalo členem, má možnost ovlivňovat strategii MAS. Metoda Leader je jediná metoda, kdy se evropské 
peníze rozdělují v daném území podle toho, jak to území skutečně chce. 
Mgr. Kulíšek: Obec, nezisková organizace, nebo podnikatelský subjekt, kteří jsou členem a účastní se valné 
hromady, mají oproti běžnému člověku a žadateli, v tom území málo výhod. Žádosti jsou otevřené všem, 
kteří působí v daném území, ať jsou nebo nejsou členem. Každý se může stát členem. 
Ing. Bartoš: MAS vznikla za podpory státu. Myslím si, že by právě stát měl Vám ty peníze dát. 
Ing. Šeda: V současné době máte provozní prostředky na jak dlouho? 
Mgr. Kulíšek: Do roku 2013. Jsou to provozní prostředky na současné období. 
Ing. Langr: Finance na různé stezky, opravy kapliček, zeleň, tomu všemu rozumím, ale pak tu jsou položky 
výstavba skladu palírny, vybavení stomatologické laboratoře atd., to jsou aktivity, za které hlasovat nebudu. 
p. Hubálek: Peníze při tvorbě minulé strategie nějakým způsobem šly do strategie podnikatelských subjektů 
působící v tom území, nejdou vyloučit. Samosprávy čerpaly absolutně nejvíce finančních prostředků. Proto 
pravidlo Leader je nutnost, aby fungovala rovina v daném území. MAS dodržuje přísná pravidla při tvorbě 
rozhodování: 30% zástupců podnikatelských subjektů, 30% jsou obce, města a 30% neziskové organizace. 
Bez některých z nich by MAS nemohla fungovat. Metoda Leader není určená jenom obcím a neziskovým 
organizacím, ale i podnikatelským subjektům v tom území. Myslím si, že objemově částky pomáhají 
především v oblastech venkova.  
Ing. Bartoš: Rád bych Vám pomohl, ale s poníženým příspěvkem. 
Bc. Šlaj: Pokud bychom Vás měli podpořit, tak jako člen MAS. Poté bychom se mohli dohodnout na nějakém 
příspěvku a měli spolurozhodovací právo. 
Ing. Bartoš: Neměli bychom zde dnes rozhodovat, zda se stát členem MAS, není to na programu dnešního 
jednání. 
Rozvinula se diskuze mezi zastupiteli. 
 

Zastupitelé hlasovali o jednotlivých návrzích finančního příspěvku z rozpočtu města takto:  
 

Návrh na finanční příspěvek z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí ve výši 10 Kč na obyvatele na 
rok. 
 
Pro: 10 - Lerch, Blažková, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Kinský, Mottl, Sejkora, Žižková 
Proti: 5 - Karlíček, Langr, Bartoš, Furdová, Pavlíček 
Zdržel se: 5 - Barvínek, Černohorský, Kschwendová, Šeda, Šlaj, 

Návrh nebyl schválen. 
 

Návrh na finanční příspěvek z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí ve výši 5 Kč na obyvatele na rok. 
 
Pro: 1 - Bartoš 
Proti: 9 - Blažková, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Langr, Mottl 
Zdržel se: 10 - Lerch, Kschwendová, Sejkora, Černohorský, Furdová, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková, Barvínek 

Návrh nebyl schválen. 
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Návrh na finanční příspěvek z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí ve výši 1 Kč na obyvatele na rok. 
 
Pro: 1 - Karlíček 
Proti: 14 - Bartoš, Blažková, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Kinský, Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Pavlíček, 
Žižková 
Zdržel se: 5 - Lerch, Barvínek, Šeda, Šlaj, Černohorský 

Návrh nebyl schválen. 
 

Návrh na finanční příspěvek z rozpočtu města Kostelec nad Orlicí ve výši 20 Kč na obyvatele na 
rok. 
 
Pro:  7 - Blažková, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Kinský, Mottl 
Proti: 7 - Bartoš, Lerch, Furdová, Karlíček, Langr, Pavlíček, Sejkora 
Zdržel se:  6 - Barvínek, Černohorský, Kschwendová, Šeda, Šlaj, Žižková 

Návrh nebyl schválen. 
 
K tomuto bodu nebylo přijeto žádné usnesení a bude se projednávat na některém z příštích ZM. 

 
 
l)  Schválení rozpočtu města na rok 2013 (předloha, komentář Ing. Miroslava Fiedlerová) 

Na úřední desce byl od 29.11.2012 zveřejněn návrh rozpočtu města Kostelec nad Orlicí na rok 2013, který 
do dnešního zasedání doznal určitých změn. Na besedě ZM Vám byl předložen návrh ke schválení. Došlo k  
jedné změně a to ve výši příspěvku pro DSO. Změnil se počet obyvatel podle ČSÚ. Příspěvek pro DSO byl 
snížen o 2 tis. Ty byly přidány do kapitoly 40 na havárie. Jsou to prostředky, které se budou přerozdělovat 
v průběhu roku. Navrhované příjmy činí 97.343,27 tis. Kč, výdaje 112.293,40 tis. Kč, financování 14.950,13 
tis. Kč. Saldo mezi příjmy a výdaji bude pokryto změnou stavu na základním běžném účtu a schváleným 
revolvingovým úvěrem. Celkové výdaje rozpočtu činí 112.293,40 Kč. 
 
Dotazy:  
Ing: Blažková: Plánujeme tam dost vysoké částky na rekonstrukci Rabštejna. Opustili jsme rekonstrukci 
náměstí? Projekty se oddělily?  
Ing. Bartoš: Projekty se oddělily samy již v minulosti. Rabštejn nebyl s náměstím poté spojován, protože 
proti jeho rekonstrukci se Horákovi odvolali. Na náměstí se potom z časových důvodů nestihlo zažádat. 
Zažádalo se pouze o Rabštejn. 
 

ZM schvaluje rozpočet města na rok 2013 následovně: 
- příjmy rozpočtu ve výši 97.343,27 tis. Kč 
- financování ve výši 14.950,13 tis. Kč 
- celkové zdroje ve výši 112.293,40 tis. Kč 
- celkové výdaje rozpočtu ve výši 112.293,40 tis. Kč. 
 
Pro: 15 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Černohorský, Fiala, Furdová, Karlíček, Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, 
Žižková 
Proti: 4 - Blažková, Hubálek, Forchová, Jelínková 
Zdržel se: 1 - Kinský 

Usnesení bylo schváleno. 

 
ZM schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zákonem o obcích poskytnutí dotací a příspěvků 
dle návrhu rozpočtu na rok 2013 v té výši a těm fyzickým a právnickým osobám jaké jsou uvedené 
v tabulkové části návrhu rozpočtu. Příspěvky budou poskytnuty na základě smlouvy. 
 
Pro: 15 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Černohorský, Fiala, Furdová, Karlíček, Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, 
Žižková 
Proti: 4 - Blažková, Hubálek,  Forchová, Jelínková 
Zdržel se: 1 - Kinský 

Usnesení bylo schváleno. 
 

----------------------------------------------------- 
20:19 hodin odešel Ing. Šeda, Ing. Forchová 

----------------------------------------------------- 
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3. Různé 
 

a) Zpráva o činnosti SDH – město za rok 2012 (komentář starosta Ing. Jiří Bartoš) 

Je zvolen nový velitel JPO II pan Libor Koucký, za pana Jasníka. Pan Jasník z funkce odstoupil na vlastní 
žádost. Pan Koucký je zároveň údržbářem Města Kostelec nad Orlicí. 
Viz příloha 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM bere na vědomí  Zprávu  velitele  výjezdové  jednotky  SDH  Kostelec  nad  Orlicí - město   
za rok 2012. 
 
Pro: 18 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 2 - Forchová, Šeda 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
b)  Zpráva o činnosti Městské policie Kostelec nad Orlicí za rok 2012 (komentář pan Petr 

Černohorský) 

Viz příloha 

 
--------------------------------------- 
20:21 hodin přišel Ing. Šeda  
--------------------------------------- 
-------------------------------------------- 
20:23 hodin přišla Ing. Forchová  
-------------------------------------------- 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Co znamená 160 měření rychlosti? 
p. Černohorský: To znamená, že městská policie 160x uskutečnila měření rychlosti. Provozujeme měření 
v katastru obce a na základě veřejnoprávní smlouvy v Častolovicích, v Doudlebách nad Orlicí, v Potštejně a 
v Tutlekách. Hlásí se i další obce, které by měly zájem. Jednám se starosty těchto obcí a pravděpodobně 
měření rozšíříme o obec Lupenici. 
 

ZM bere na vědomí Zprávu o činnosti Městské policie Kostelec nad Orlicí za rok 2012.  
 
Pro: 20 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, 
Kschwendová, Langr, Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
------------------------------------- 
20:24 hodin odešla pí Furdová 
------------------------------------------ 

 
 
c)  Stanovy společnosti Městské lesy Kostelec nad Orlicí, spol. s r.o. (předloha starosta   

Ing. Jiří Bartoš, komentář místostarosta Ing. Luboš Lerch) 

Na základě pověření ZM ze dne 17.12.2012 znovelizoval JUDr. Tuzar za spoluúčasti Mgr. Fialy stanovy 
společnosti Městské lesy Kostelec nad Orlicí, spol. s r. o. (dále jen „MLK“). 
Na pracovní schůzce zastupitelů zazněl z úst Mgr. Fialy návrh, aby se tyto nově vypracované stanovy 
schvalovaly až po účinnosti nového občanského zákoníku, tedy po 1.1.2014. Stanovisko JUDr. Tuzara, který 
sdělil následující:  
„Od 1.1.2014 bude platit nový občanský zákoník, který má číslo 89/2012. Tento občanský zákoník zruší k 
1.1.2014 stávající obchodní zákoník obsahující mimo jiné i úpravu obchodních společností, tedy i společnosti 
s ručením omezeným. Obchodní společnosti budou s účinností od 1.1.2014 upraveny novým zákonem, který 
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jíž existuje. Má číslo 90/2012. Jedná se o zákon o obchodních společnostech a družstvech, nazývaný též 
zákon o obchodních korporacích. Tento zákon obsahuje úpravu s.r.o. obdobně, jako stávající obchodní 
zákoník. 
Mezi odborníky se objevují informace, že by mohlo dojít k posunutí nabytí účinnosti nového občanského 
zákoníku o jeden až dva roky, tj. například od 1.1.2016. V tomto případě by stávající úprava mimo jiné i 
obchodního zákoníku a společnosti s ručením omezeným platila až do okamžiku, kdy vstoupí v účinnost 
nový občanský zákoník.“ 
Z jeho vysvětlení je zřejmé, že nový občanský zákoník nebude ve věci obchodních společností nijak odlišný 
od stávajícího. Když už na ZM zazněl úkol vypracovat stanovy MLK podle představ Mgr. Fialy, není důvod 
odkládat jejich schválení. 
Na besedě ZM byla učiněna oprava textu. Chtěl bych poděkovat Mgr. Fialovi a JUDr. Tuzarovi za upravené a 
doplněné stanovy společnosti MLK. Doplnili jsme tam částky, které by měl mít Ing. Havránek ve své moci. 
Jediné, co jsme na besedě ZM nedohodli, byla částka prodejů. Po dohodě s předsedou dozorčí rady Ing. 
Mottlem jsme tam doplnili částku 400 tis. Kč. Prodeje, které se uskutečnily i dlouhodobé kontrakty na čtvrt 
roku obnášejí 4 -  5 mil. Kč. Tento prodej by měla schválit RM.  
 
Dotazy:  
pí Jelínková: Kdy poslední verzi těchto stanov dostaly MLK? 
Ing. Lerch:  Stanovy ještě nejsou schváleny. Verzi stanov obdržel Ing. Havránek  v pátek 15.2.2013. 
pí Jelínková:  Reaguji na  bod XII  odstavec  3  písmeno  j)  –  sjednávání   obchodu  v hodnotě  vyšší  než 
400 tis. Kč. V případě, že se stane kalamita, bude nasycený trh dřevem, smlouva se bude muset 
podepisovat se schválením RM, MLK tak přijdou o spoustu zákazníků, kteří budou chtít nakupovat ihned. 
Nešlo by zvýšit částku 400 tis. Kč? 
Ing. Mottl: Částka 400 tis. Kč je někdy vysoká, pak zase nízká. Dozorčí rada bude zasedat 19.2.2013 a jsem 
připraven navrhnout řešení, které by tento bod upravil.  
Ing. Lerch: V případě kalamity můžeme nastavit jiný režim. 
pí Jelínková: Mám návrh 600 tis. Kč. 
Ing. Bartoš: Myslel jsem tak navýšení na 500 tis. Kč, ale pro 600 tis. Kč také nic nemám.  
Ing. Fiala: Mám připomínku k dozorčí radě článek XIII odstavec 5, přiznám se, že je tu chyba, opakovaná 
volba člena. Mělo by být: opakované jmenování člena. Článek XVII. odstavec 3) Ztráty kryje společnost podle 
rozhodnutí RM ve funkci valné hromady použití rezervního fondu společnosti nebo snížením základního 
kapitálu společnosti. Zde doplnit: z nerozděleného zisku z minulých let rezervního fondu společnosti. 
Bc. Šlaj: Mám připomínku k článku XIII odstavec 5) Člen rady může z této funkce odstoupit písemným  
prohlášením doručeným dozorčí radě. Zde doplnit: doručeným dozorčí radě a radě města ve funkci valné 
hromady. 
Ing. Lerch:  Změny ve stanovách opravíme.  
 

ZM schvaluje novelizované stanovy společnosti Městské lesy Kostelec nad Orlicí, spol. s r.o. 
s účinností od 19.2.2013.  
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 1 - Furdová 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
d)  Odměna členu kontrolního výboru za rok 2012 (předloha, komentář starosta Ing. Jiří 

Bartoš) 

RM na jednom ze svých předchozích zasedání rozhodovala o odměnách členů komisí za práci v jednotlivých 
komisích za rok 2012. Při této příležitosti RM navrhla i odměnu za stejné období člence kontrolního výboru 
Bc. Petře Zakouřilové ve výši 600 Kč.  Její odměna koresponduje s výší odměn členů komisí. Vzhledem 
k tomu, že finanční a kontrolní výbor zřizuje dle zákona o obcích Zastupitelstvo města, o tomto návrhu musí 
rozhodnout ZM. 
 
Návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
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ZM schvaluje odměnu člence kontrolního výboru Bc. Petře Zakouřilové za rok 2012 dle předlohy. 
 
Pro: 19 - Bartoš, Lerch, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Kschwendová, Langr, 
Mottl, Sejkora, Šeda, Šlaj, Pavlíček, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 1 - Furdová 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 
 
Předsedající podal návrh ověřovatelů a návrhové komise a na příští zasedání zastupitelstva města, které se 
koná 29.4.2013.  
 
 
 
Do návrhové komise navrhuje:  Ing. Lenka Forchová  předseda 
     František Kinský  
     František Sejkora      
 
 
Jako ověřovatele zápisu navrhuje: Ing. Jiří Svátek  
                                                           Jaroslav Pavlíček 
 
 
Program byl projednán, nyní je otevřena diskuse. 

 
 
 

 
DISKUSE 

 
Mgr. Brandejs: V současné době Ministerstvo práce a soc. věcí vypsalo dotační titul na vzdělávání 
sociálních pracovníků a rodin pečující o zdravotně postižené. Prostřednictvím Ing. Diblíkové, která je pro tuto 
práci určena o dotaci požádáme. Neměla by to být žádná zátěž do rozpočtu města.  
p. Černohorský: Chtěl bych poděkovat všem radním, kteří schválili požadavek městské policie na 
zakoupení softwaru pro práci MP. Softwar užíváme 14 dní, je to velmi kvalitní věc a zefektivní práci MP.  
Mgr. Žižková: Město má krizový štáb. Byla jsem členem krizového štábu oslovena, zda by se neměli cvičně 
sejít jednotliví členové, aby se poznali a věděli, jak se v krizové chvíli zachovat. 
Ing. Bartoš: Určitě ano. Měli jsme seminář krizového štábu ke konci minulého roku s hasiči z Rychnova nad 
Kněžnou. Uděláme suché cvičení. 
Mgr. Fiala: Chtěl bych se vyjádřit k technickým službám (dále jen „TS“). Je potřeba, aby se na nich 
pracovalo a v dubnu nějakým způsobem rozhodlo. Jako kontrolní výbor jsme probírali vztahy.  Notářský 
zápis je špatný, nejsou vůbec schváleny jejich stanovy. V zakladatelské listině je napsáno, že valná hromada 
schvaluje stanovy a jejich změny. Stanovy nejsou v TS s.r.o. od prvého počátku. Neschválila je ani RM ani 
ZM. Vypracuji nedostatky. Musí se změnit zakladatelská listina a nové stanovy. Připomínky za kontrolní 
výbor zpracuji.  
Ing. Bartoš: Kde je napsané, že stanovy schválila RM? 
Mgr. Fiala: Notářský zápis z 22.12.2010, kde byl pověřen Ing. Luboš Lerch.  
Ing. Bartoš: Musíme zjistit stav věci. 
Ing. Mottl: Nemocnice v Rychnově nad Kněžnou není na tom špatně, ale může za to vedení 
Královéhradeckého kraje. V této době vznikl generel Nemocnice Náchod. Rychnovská nemocnice směřuje 
do zdravotnického zařízení druhé kategorie, která se v nějakém horizontu může přeměnit na léčebnu 
dlouhodobě nemocných a na chirurgickou péči. Já bych citoval pana hejtmana, který uvedl, že bude 
specializovaná péče a nespecializovaná péče. To znamená, že jeden den budou lékaři operovat v Náchodě 
a druhý den v Rychnově nad Kněžnou. Vznikne velký problém. Lékařský stav znám velice dobře. Čekají už 
jen na tento postoj, aby se nějakým způsobem rozhodli. 
Ing. Bartoš: Na kraji probíhala jednání, kterých se zúčastnila i zde přítomná paní Hejhalová a celý zdravotní 
výbor Královéhradeckého kraje. Byli tam starostové a místostarostky, některých dotčených obcí. Podpořili 
jsme výzvu, kterou inicioval pan Milan Maček starosta Borohrádku, kde nechceme, aby došlo k zániku 
rychnovské nemocnice. Víceméně to nechce nikdo. Minulý týden proběhlo shromáždění starostů 
Rychnovska, kde jsem se nechal přizvat společně s panem Kratěnou, s Ing. Matičkou a s Mgr. Tojnarem, 
jinak tam byli přestavitelé spádových obcí  Rychnova nad Kněžnou. Pan ředitel Ing. Vávra na shromáždění 
vysvětloval ekonomické důvody, které vedou k tomu, že budou nemocnice fúzovat a nepřesvědčil nás o tom. 
Tento projekt, který vznikl v roce 2008, je dávno rozhodnutý bez jakékoliv účasti starostů. Z rychnovské 
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nemocnice vyvedou lukrativní obory. I když Ing. Vávra sliboval, že je tu smlouva na 5 let s VZP a.s., která 
zaručuje, že v  rychnovské nemocnici zůstane vše, jak je to dosud. Poté, co dojde k fúzi, tak zanikne  
smlouva  mezi VZP a.s. a rychnovskou nemocnicí. Rychnovská nemocnice fungovat nebude, bude fungovat 
náchodská nemocnice. Všichni máme zájem, aby nemocnice zůstala tak jak je, ale domnívám se, že je to 
plané přání. O osudu rychnovské nemocnice je rozhodnuto. 
p. Kinský: Tlak vedení z kraje je neuvěřitelně silný. Říká se, že v rychnovské nemocnici bude zachována 
základní péče, včetně gynekologicko-porodnické části a z chirurgie má být vyvedena ortopedie do 
náchodské nemocnice. V rychnovské nemocnici se provádí více zákroků, než v nemocnici Náchod. Pro 
oblast Rychnov nad Kněžnou, ve vztahu k Náchodu je velký problém s dosažitelnosti Náchoda. Do 
náchodské nemocnice se nikdo nedostane, každý pojede do Hradce Králové. Náchodská nemocnice je 
ideální pro poskytnutí zdravotní péče občanům z Polska. V projektu je 8 operačních sálů a nikdo neví, jak je 
obsadí. Využitelnost sálů je minimální. O situaci se bude ještě diskutovat. V podstatě je rozhodnuto, ale stále 
se vede boj.  

 
 
Jednání ZM bylo ukončeno v pondělí 18. února 2013 ve  21:01 hodin. 
 
 
 
 
 
 
Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 
 
 
 
 
 
zapsala: Iveta Kurimská 
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USNESENÍ 
č. ZM 1/2013 

ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného 
v pondělí 18. února 2013 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí 

 
 
Zastupitelstvo města 

 

1. schvaluje 
a) kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 3980/8 - zahrada o výměře 163 m2 v kat.ú. Kostelec 
nad Orlicí panu ………………, bytem …………………………………. za kupní cenu 10 tis. Kč. 
 
b) kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 2345/88 - ostatní plocha o výměře 22 m2 a pozemku 
parc.č. 2345/83 - ostatní plocha o výměře 278 m2 dle GP č. 2129-163/2011 vše v kat.ú. Kostelec 
nad   Orlicí  panu …………………., bytem ……………………………. za kupní cenu 30 tis. Kč. 
 
c) kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 2020/22 - zahrada o výměře 124 m2 a pozemku 
parc.č. 2022/7 - travní porost o výměře 22 m2 dle GP č. 1552-263/2004 v kat.ú. Kostelec nad Orlicí 
paní ……………, bytem ………………………………. za kupní cenu 29.200 Kč. 
 

d) kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 3960/14 - zahrada o výměře 513 m2 v kat.ú. Kostelec 
nad Orlicí paní ………………, bytem …………………………… za kupní cenu 25.650 Kč. 
 
e) kupní smlouvu na prodej pozemku parc.č. 184/12 – ostatní plocha o výměře 169 m2 dle GP č. 
344-9/2013, dále s prodejem pozemků parc.č. 184/10 – ostatní plocha, ostatní komunikace o 
výměře 22 m2, parc.č. 184/11 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 3 m2, parc.č. 1253/2 – 
ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 34 m2, parc.č. 184/9 – ostatní plocha, ostatní 
komunikace o výměře 16 m2, parc.č. 1136/2 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 23 m2 
dle GP č. 340-9/2013 a dále pozemek parc.č. 184/6 – ostatní plocha, ostatní komunikace  o 
výměře 55 m2 vše v kat.ú. Kostelecká Lhota do SJM manželům …………………, oba bytem 
……………………………. za celkovou kupní cenu 32.200 Kč. 

 
f) Plán prevence kriminality Města Kostelec nad Orlicí na období 2013 – 2016. 
 
g) novou  vnitřní  směrnici   Město  Kostelec  nad  Orlicí   -   Statut  sociálního  fondu  s   účinností 

      od 1.3.2013.     
 

h) úpravu rozpočtu na rok 2012 č. 9 – listopad následovně:  
- příjmy rozpočtu se zvyšují 1.207 tis. Kč  
- výdaje rozpočtu se zvyšují 1.207 tis. Kč 
Rozpočtová změna nemá vliv na saldo rozpočtu. 
 
i) úpravu rozpočtu na rok 2012 č. 10 – prosinec následovně:  
- příjmy rozpočtu se zvyšují 1.929,94 tis. Kč  
- výdaje rozpočtu se zvyšují 1.929,94 tis. Kč 
Rozpočtová změna nemá vliv na saldo rozpočtu. 
 
j) smlouvu   o   revolvingovém   úvěru   s   Komerční   bankou   a.s.,  se  sídlem  114 07  Praha  1,  
Na Příkopě 33 č.p. 969 jako krytí schodkového rozpočtu města na rok 2013. 
 
k) závěrečné úpravy rozpočtu města na rok 2012 provedené do 31.12.2012 včetně dle přílohy. 
 
l) dodatek  č. 1  ke  smlouvě  o  poskytnutí  investiční  dotace  z  rozpočtu Královéhradeckého kraje  
č. RR/2012/043-JPO na hydraulické vyprošťovací zařízení ve výši 80 tis. Kč s Královéhradeckým 
krajem, se sídlem Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové. 
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m) rozpočet města na rok 2013 následovně: 
- příjmy rozpočtu ve výši 97.343,27 tis. Kč 
- financování ve výši 14.950,13 tis. Kč 
- celkové zdroje ve výši 112.293,40 tis. Kč 
- celkové výdaje rozpočtu ve výši 112.293,40 tis. Kč. 
 
n) dle svých kompetencí vyhrazených zákonem o obcích poskytnutí dotací a příspěvků dle návrhu 
rozpočtu na rok 2013 v té výši a těm fyzickým a právnickým osobám jaké jsou uvedené v tabulkové 
části návrhu rozpočtu. Příspěvky budou poskytnuty na základě smlouvy. 
 
o) novelizované  stanovy  společnosti  Městské  lesy  Kostelec  nad Orlicí,  spol.  s r.o.  s  účinností  
od 19.2.2013.  
 
p) odměnu člence kontrolního výboru Bc. Petře Zakouřilové za rok 2012 dle předlohy. 
 
 
2. souhlasí  
a) s  prodejem  pozemku  parc.č.  3980/8  -  zahrada  o  výměře  163 m2  v  kat.ú. Kostelec nad 
Orlicí  panu  …………………, bytem …………………………… za kupní cenu 10 tis. Kč. 
 

b) s prodejem  pozemku  parc.č.  2345/88 -  ostatní  plocha  o  výměře 22 m2 a pozemku parc.č. 
2345/83 - ostatní  plocha  o  výměře  278  m2  dle  GP  č.  2129-163/2011  vše  v kat.ú.  Kostelec 
nad   Orlicí   panu  …………………., bytem ……………………….. za  kupní  cenu 30 tis. Kč. 
 

c) s prodejem pozemku parc.č. 2020/22 - zahrada o výměře 124 m2 a pozemku parc.č. 2022/7 - 
travní porost o výměře 22 m2 dle GP č. 1552-263/2004  v kat.ú. Kostelec nad Orlicí paní 
………………, bytem ………………………….. za kupní cenu 29.200 Kč. 
 

d) souhlasí  s prodejem pozemku parc.č.  3960/14 – zahrada  o  výměře 513  m2 v kat.ú.  Kostelec 
nad Orlicí  paní …………………, bytem  ……………………….  za  kupní  cenu 25.650 Kč. 
 
e) s prodejem pozemku parc.č. 184/12 – ostatní plocha o výměře 169 m2 dle GP č. 344-9/2013, 
dále s prodejem pozemků parc.č. 184/10 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 22 m2, 
parc.č. 184/11 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 3 m2, parc.č. 1253/2 – ostatní 
plocha, ostatní komunikace o výměře 34 m2, parc.č. 184/9 – ostatní plocha, ostatní komunikace o 
výměře 16 m2,  parc.č. 1136/2  –  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o  výměře  23 m2 dle GP č.  
340-9/2013 a dále pozemek parc.č. 184/6 – ostatní plocha, ostatní komunikace  o výměře 55 m2 
vše v kat.ú. Kostelecká Lhota do SJM manželům ………………………, oba bytem 
…………………………… za celkovou kupní cenu 32.200 Kč. 
 
f) se změnou způsobu využití vráceného investičního příspěvku ZŠ Gutha-Jarkovského z roku 
2011 ve výši 135 141,17 Kč následovně: 1) částka 46 166,64 Kč bude použita na dofinancování 
nákladů  na  vybudování  hygienické kabiny  v ZŠ  2)  částka  88 974,53  Kč  bude využita v  částce   
66  tis. Kč na výměnu vnitřních vstupních  dveří  do   budovy   Na  Lávkách  a  částka 22.974,53 Kč 
bude jako nevyčerpaná část investičního příspěvku vrácena v roce 2013 na účet poskytovatele. 
 
g) s přijetím navýšení účelové investiční dotace z Programu podpory vybavení pro obce s JPO na 
hydraulické vyprošťovací zařízení ve výši 80 tis. Kč od Královéhradeckého kraje, se sídlem 
Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové. 
 
 
3. nesouhlasí 
a) s prodejem části pozemku parc.č. 70/1 v kat.ú. Kostelec nad Orlicí. 
 
b) s prominutím smluvní pokuty JUDr. Evženii Pichertové, se sídlem 517 21 Týniště nad Orlicí, 
Lipská795.  
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      4. bere na vědomí 
a) Zprávu za oblast školství, kultury a sportu za rok 2012. 
 
b) Zprávu velitele výjezdové jednotky SDH Kostelec nad Orlicí - město za rok 2012. 
 
c) Zprávu o činnosti Městské policie Kostelec nad Orlicí za rok 2012.  
 
d) zprávu o investičních akcích města v roce 2012.  
 
 
5. pověřuje 
a) EO k provádění oprav rozpisu rozpočtu. Tyto opravy zahrnují opravy položek v rámci 
narozpočtovaných paragrafů po schválení rozpočtu 2013. 
 
 
6. ruší 
a) původní vnitřní směrnici Město Kostelec nad Orlicí - Statut sociálního fondu ke dni 28.2.2013. 
 
 
7. revokuje 
a) usnesení z jednání ZM č. 9/2012 ze dne 12.11.2012, bod 2i), kdy souhlasilo se změnou způsobu 
využití nespotřebované části provozního příspěvku ZŠ Gutha-Jarkovského z roku 2011 ve výši 
135 141,17 Kč následovně: 1) částka 46 166,64 Kč bude použita na dofinancování nákladů na 
vybudování hygienické kabiny v ZŠ 2) částka 88 974,53 Kč bude vrácena škole jako investiční 
příspěvek pro rok 2012 s tím, že ZŠ prostředky využije na nákup specifického nábytku do stávající 
jazykové učebny. 
 
 
 
 
 

Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 
 
 
Dne 18. února 2013, Kostelec nad Orlicí 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: ..............................................................  (Bc. Jan Šlaj) 

 
 
 
  
                          …..........................................................  (Pavel Hubálek) 
 


